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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Vergadering van 24 mei 2022

Beleid en Uitvoering - Samenleving en 
Ontwikkeling

12 2022_B&W_00429 Beantwoording raadsvragen Groenlinks Crisis bij de 
opvang van asielzoekers in het aanmeldcentrum Ter 
Apel

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; de heer M. Scheringa, 
Wethouder; de heer M. Smit; mevrouw H. Jong de, Waarnemend gemeentesecretaris

Afwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester; de heer M. de Graaf, plaatsvervangend secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
1. Is het college bekend met deze situatie?
Het college is bekend met de knelpunten in de opvang van asielzoekers bij het aanmeldcentrum voor 
asielzoekers in Ter Apel.  
 2. Heeft het college verzoeken bereikt van betrokken instanties als het COA om een bijdrage te 
leveren?
Het college heeft geen verzoek van het COA gekregen om een bijdrage te leveren. De Veiligheidsregio 
IJsselland heeft in de eerste helft van mei een beroep op gemeenten gedaan voor de acute opvang 
van 200 asielzoekers. Bij onze gemeente is in dat kader verkend of een   actuele gemeentelijke 
opvanglocatie hiervoor een optie zou kunnen zijn. De bewuste locatie wordt echter ingezet om te 
voldoen aan ons aanbod in de opvang van Oekraïense vluchtelingen. 
 3. Is het college bereid om het aanmeldcentrum Ter Apel de helpende hand te bieden?
De opvang van asielzoekers wordt, evenals de opvang van Oekrainse vluchtelingen, in onze regio 
gecoördineerd vanuit de Veiligheidsregio IJsselland. Het spreekt voor zich dat we ons houden aan en 
een bijdrage leveren aan de afspraken die we in dat kader binnen de regio maken. Om bij te dragen 
aan het verminderen van de druk op de asielzoekerscentra (AZC’s) heeft de Veiligheidsregio IJsselland 
de vraag gesteld of de regio 100 statushouders extra kan huisvesten. Steenwijkerland heeft hieraan 
bijgedragen door versneld de woningcorporaties twee woningen aan te laten leveren voor 
statushouders. De komende maanden wordt de huisvesting van statushouders waar mogelijk 
versneld. Dit heeft een positief effect op de doorstroming waardoor er binnen de asielzoekerscentra 
ruimte komt voor asielzoekers. 
 4. Is het college bereid te onderzoeken waar mensen op de vlucht in Steenwijkerland een tijdelijke, 
veilige opvangplek kunnen krijgen?
Als college zijn en blijven we bereid om te kijken op welke manier we kunnen bijdragen aan de 
afspraken die er binnen de Veiligheidsregio worden gemaakt in het kader van de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen en van asielzoekers.
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Vervolg
We houden uw raad op de hoogte van toekomstige relevante ontwikkelingen in de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen en van asielzoekers in onze gemeente.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen vast.


